
 
  

               

 

 

                     Protokoll från styrelsesammanträdet den 31 maj 2022  

 

                                                  

                                                   Närvarande: Maria Jansson, Staffan Dackman, Reino Irvebrant,     

                                               Agneta Södersten, Stephan Jansson, Ulla Chronvall, Lena Haraldsson  och 

                                               Ewa Fogelfors 

                                              Anmält förhinder: Gunilla Landmark 

                                               
                                                                                                     

 

  

 

§ 1 Mötets öppnande I Maria Jansson hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Dagordning Sedan tillägg gjorts under §12 för förvaring av avtalet om 

rialamaterialet, godkändes dagordningen. 

 

§ 3 Föregående  

      protokoll                 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

  

§ 4 Skrivelser 

 

Anmäldes Dalaringen nr 2 samt Vävan nr 1. 

 

§ 5 Rapporter 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A. Ekonomi  

Kassören Ulla Chronvall informerade om kostnaden för 

distriktsstämman, särredovisning av rialamaterialet samt att ett antal 

volontärer från Nordlek erhållit 200 kr vardera som bidrag till 

deltagaravgiften till Folkdansringens 100- års jubiléeum. 

B. Sektionen  

Dans – Förhoppningsvis kommer den planerade dansledarutbildningen 

i gång våren 2023, dessutom, förutsatt tillräckligt stort intresse, ordnas 

kurs i nästa sommars diplomdanser vid Polskmärkesuppdansningen. 

Dräkt – Dräktmarknad som ägde rum den 3 april i Vaksalaskolans 

matsal, blev som vanligt mycket lyckad med stor publik och stor 

försäljning, Många hantverkare, dansuppvisning av Tenstas barn- och 

ungdomsgrupper samt Tensta spelmanslag bidrog till underhållningen. 

 - Gunilla Landmark och Ewa Fogelfors deltog i dräktseminarium om 

”Tryckta tyger i Hälsingland” på Hudiksvalls museum den 9 april. 

C. Överlämning budkavledansen 

Efter idogt övande for de uppländska dansarna till Danderyd, där de 

möttes av representanter från olika lag i norra Stockholm. Först vid 

jubileet får vi veta hur väl originalet bibehållits genom sin resa genom  

Sverige. 

D.Bokreklam 

Under jubileet gjordes reklam för bl.a Gröna Boken och ett paket 

såldes 

 



 
 

§ 6 Riksstämman 

 

 

 

 

§ 7 Höstupptakt /  

      dansträff 

 

 

 

§ 8 Brev till medlemmar 

      i Älvkarleby och 

      Strömsbergs fdg 

 

 

§ 9 Redovisning fonder 

 

 

 

 

  

§ 10 Styrelsens besök i        

        föreningarna 

 

 

 

 

§ 11 Digitala distrikts- 

        träffar 

 

§ 12 Avtal angående 

        Rialamaterialet 

 

 

§ 13 Nästa möte 

 

 

§ 14 Avslut 

 

 

 

Vid protokollet  

 

 

Årets riksstämma äger rum i Halmstad den 17-18 september. 

Styrelsen ser med tacksamhet att Maria och Stephan Jansson gärna 

åker dit och beslöt därför, för att underlätta resandet, att bekosta en 

extra hotellnatt mellan fredag – lördag. 

 

För att delta i årets höstupptakt den 1 oktober, får vi bege oss till 

Gruvlokalen i Dannemora. Inte bara platsen är ny utan även dagens 

upplägg (kl.10-15) som blir en blandning av dans och information. 

Mer information i Info-bladet. 

 

Ytterligare två föreningar har beslutat lämna Folkdansringen och 

styrelsen beslöt att tillskriva medlemmarna i Älvkarleby och 

Strömsbergs fdg i syfte att redogöra för vad ett medlemskap i Svenska 

Folkdansringen kan erbjuda. 

 

Distriktets revisor Stefan Delin deltog i senaste styrelsemötet och 

redogjorde då för hur såväl anskaffningsvärde som värdeökning och 

skillnaden mellan dessa skulle redovisas. Han utlovade även hembesök 

tillsammans med Niklas Andersson, även han revisor. Detta har nu  

genomförts. 

 

I senaste info-bladet ombads de föreningar som önskade besök av 

styrelsen att ange lämplig tidpunkt. Det kan förefalla som att nöjet att 

besöka föreningarna är helt på styrelsens sida – vi vill faktiskt gärna 

komma ut – om så bara för att träffas. – Eller skall vi träffas på något 

annat sätt – se § 11. 

 

Att mötas digitalt har sina fördelar och fler fullt genomförbara förslag 

diskuterades, vilka alla kräver vidare bearbetning. 

 

Under olika flikar i protokollspärmen förvaras, för distriktet viktiga 

dokument. Styrelsen föreslår att avtalet avseende Rialamaterialet 

förvaras på samma sätt. 

 

Nästa möte äger rum den 9 augusti, kl.18.00  

( Maria och Stephan fixar kaffe) 

 

Ordförande Maria Jansson tackade för uppmärksamheten och 

avslutade mötet 

 

. 

 

 

 

Ewa Fogelfors 

 

 

              Maria Jansson 

 



 
 

 

    

   

 

 

 

            

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


